To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: NATIONAL INSURANCE

Date: 05-05-2025 11:48:29 AM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التأمين الوطنية التاريخ: 05-05-2025 AM 11:48:29 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of NATIONAL INSURANCE cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:30 on 27-05-2025 at Zoom Meeting to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة شركة التأمين الوطنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 205-05-22 الساعة 12:30 في تطبيق زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:

Subject:

Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)

تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)

الموضوع:

Amendment "Third" to the Articles of Association, which states: "The Company's authorized and paid-up capital consists of eight million Jordanian dinars, divided into eight million shares, each with a value of one dinar, and each share shall have one vote in the General Assembly. The amended text shall read: "The Company's authorized and paid-up capital consists of 8,800,000 Jordanian dinars, divided into 8,800,000 shares, each with a value of one dinar, and each share shall have one vote in the General Assembly."

General Assembly." Amendment to Article (1) of the Articles of Association, which states: "The Company's authorized and paid-up capital consists of eight million Jordanian dinars, divided into eight million shares, each with a value of one dinar, and each share shall have one vote in the General Assembly." The amended text shall read: "The Company's authorized and paid-up capital consists of 8,800,000 Jordanian dinars, divided into 8,800,000 shares, each with a value of one dinar, and each share shall have one vote in the General Assembly."

تعديل "ثالثاً" من عقد التأسيس التي تنص على: "يتألف رأسمال الشركة المصرح به والمدفوع من ثمانية ملايين دينار اردني مقسم الى ثمانية ملايين سهم قيمة كل سهم دينار واحد ويكون لكل سهم صوت واحد في الهيئة العامة. بحيث يصبح النص بعد التعديل ". " يتألف رأسمال الشركة المصرح به والمدفوع من 8,800,000 دينار اردني مقسم الى 8,800,000 سهم قيمة كل سهم دينار واحد ويكون لكل سهم صوت واحد في الهيئة العامة".

تعديل المادة (1) من النظام الأساسي التي تنص على: "يتألف رأسمال الشركة المصرح به والمدفوع من ثمانية ملايين دينار اردني مقسم الى ثمانية ملايين سهم قيمة كل سهم دينار واحد ويكون لكل سهم صوت واحد في الهيئة العامة". بحيث يصبح النص بعد التعديل: "يتألف رأسمال الشركة المصرح به والمدفوع من 8,800,000 دينار اردني مقسم الى 8,800,000 سهم قيمة كل سهم دينار واحد ويكون لكل سهم صوت واحد في الهيئة العامة".

Increasing the authorized capital of the Company

1- Increasing the company's capital from 8,000,000 shares/dinar to 8,800,000 shares/dinar through retained

زيادة رأس مال الشركة المصرح به

-1 زيادة رأس مال الشركة من 8,000,000 سهم/دينار الى 8,800,000 سهم/دينار من خلال الأرباح المدورة والاحتياطي

NATIONAL INSURANCE

earnings and optional reserves held by the company.	الاختياري الذي تحتفظ به الشركة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Ismael Abualrous	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Ismael Abualrous